

Protokoll fört vid styrelsemöte med Kvarngårdets odlarförening den 4 juni 2023
kl. 15.00-16.30 vid odlingsområdet

Närvarande: Olle Brozén, Ilpo Kuusisto, Mattias Burell, Jenny McKeever, Sandra Olsson och Ida Sylwan.
Frånvarande: Inge-Maj Lönnqvist och Jonathan Jansson (som meddelat förhinder).

1. **Till protokollförare och justerare**, väljs Ida Sylwan respektive Mattias Burell. Olle, som vice ordförande, leder mötet.
2. **Uppföljning och rapporter.**
 - Nordöstra regionens årsmöte. Ingen från föreningen deltog vad vi vet.
 - Ilpo har mejlat ut inloggningsuppgifter till hemsidan, till alla styrelseledamöter i anslutning till vårt konstituerande styrelsemöte i mars.
3. **Syn av lotter, genomgång av noteringar (flytta till bilaga).**
 - Styrelseledamöterna har gått och tittat på lotterna före mötet. En lista över anmärkningar /varningar sammanställs, se bilaga 1.
 - Övrigt: Sandra ställer en fråga om vad som gäller enligt ordningsreglerna. Hon undrar om man har tillåtelse att ha invasiva och giftiga växter eller om tillsägelse ska göras? Och om träd får planteras? Vi bordlägger dessa frågor till kommande möte då vi har mer tid att diskutera.
 - Ida gör ett generellt utskick om viktiga punkter. T.ex. att hålla efter gräskanterna, höjd buskar, inte skugga andra lotter, undvik invasiva och giftiga arter (malört, digitalis, stormhatt), komma ihåg att stänga av vattnet efter användning. Länkar till utseende på ovanstående samt (åkervinda, kvickrot, kirskål).
4. **Fråga om eventuell överlåtelse av lotter till medodlare.**
 - Styrelsen enas om att det mejl som Ida tidigare författat är ok, med tillägg att medodlare kan överta då denne är på plats 1 i kön.
 - Övrigt: information om att tidigare innehavare av lott 119 har mejlat och menat att hon ska ställa betalningskrav till föreningen för de kostnader hon haft. Detta har besvarats av ordföranden, ingen betalning kommer att ske.
5. **Kölistan**
 - 6 lotter uthyrda.
 - 57 betalande personer i kö.
6. **Ekonomi**
 - Ilpo har skickat redovisning, Bilaga 2.
 - Fakturan för grävning vid nedre vattenpost har inte inkommit ännu, Ilpo har påmint. (Kommunen ska sen ersätta föreningen.)
7. **Underhåll**
 - Pallar ska flyttas, Ilpo fixar det vid tillfälle.
 - Inköp av ny gräsklippare behövs. Olle tar på sig att köpa in en under sommaren. Vi behöver en som är lättstartad. Olle föreslår att man "taggar" den för att minska stöldbegärligheten.

- Kvarvarande uppgifter från städdagarna: Jenny ska lacka skyltar. Om vi ser några ytterligare stolpar som är lösa så finns ytterligare stolpskor som kan användas.

8. Miljögruppen

- Ett möte har hållits med miljögruppen (Katta och Emelie) och Sandra samt Ida deltog från styrelsen. En plant-/fröbytdag planerades till **11 juni**, styrelsen föreslår **kl. 13-14**. Ida kollar av med Emelie och Katta om ytterligare detaljer, samt om vi har bokat någon föreläsare. Ida skickar sen ut inbjudan med mer specifikationer. Olle bakar. Olle samt Jenny tar med termos. Sandra kan baka om hon hinner.
- En facebookgrupp har startats för att möjliggöra mer kommunikation mellan medlemmarna (Sandra är huvudadministratör).

9. Nästa möte

- Mån 19 juni, kl 19.00. Uppföljning av syn.

Vid protokollet

Justerare

Ida Sylwan

Mattias Burell

Justerare

Jenny McKeever